
Szanowni Państwo! 

Najczęściej kupują Państwo wagę do konkretnych zastosowań: 

 do sklepu 

 do użytku domowego 

 do laboratorium, apteki 

 wagi specjalnego przeznaczenia 

Następnym oczywistym kryterium wyboru jest cena. Niewielu wie, że nie każda waga może 

być użyta dla Państwa potrzeb. Prosimy być bardzo sceptycznymi w stosunku do informacji 

zawartych na popularnych serwisach internetowych! Niejako z konieczności często 

przeglądamy wiele z nich i możemy powiedzieć, że wiadomości w nich zawarte są 

nierzetelne i nieprecyzyjne, a co najważniejsze - nie ma informacji o braku oceny zgodności, 

a co za tym idzie braku możliwości wykonania ponownej legalizacji pomimo posiadania 

przez wagę certyfikatu . 

Zdezorientowani klienci często to właśnie na Nas wyładowują swoje emocje.  

Prosimy pamiętać, że kupując wagę sami decydują Państwo do jakich celów będzie ona 

używana i czy będzie konieczna jej legalizacja. Trzeba wiedzieć, że jeżeli kupią Państwo 

wagę bez legalizacji to już nigdy nie będzie można 

zalegalizować jej w Urzędzie Miar. 

Wagi nielegalizowanej nie można używać do celów 

handlowych. Takich informacji nie podają internauci 

w swoich aukcjach. Dlatego ceny owych wag są 

rozśmieszająco niskie. 

Serdecznie prosimy o rozwagę. 
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